

Form 13 - TRANSFER / Formule 13 - TRANSFERT

Le français suit:

Background: As part of the changes made to the Land Titles Act to support Electronic Submission of documents, the prescribed Form 13 for Transfers was changed from 2 supported forms in English and French, to a single bilingual form.

During the transition period, SNB registries offices have continued to accept Transfers submitted on paper on the older versions of the prescribed forms.

Effective November 1, 2008:

- **The newly prescribed bilingual Form 13 will be required for all paper Land Titles Transfer documents, presented for registration or the Transfer will be rejected.**

The new Form 13 can be located at the url below:

<http://www.qnb.ca/0062/PDF-regs/83-130.pdf>

FRANÇAIS

Contexte : Parmi les changements effectués à la Loi sur l'enregistrement foncier afin de soutenir la présentation électronique de documents, la formule 13 prescrite pour les transferts fut modifiée de la façon suivante : de 2 formules distinctes en français et en anglais à une seule formule bilingue distincte.

Ce qui suit entrera en vigueur le 1^{er} novembre 2008 :

- **La nouvelle formule 13 prescrite devra être utilisée pour tous les transferts en format papier qui seront présentés pour des fins d'enregistrement, faute de quoi le transfert en question sera rejeté.**

Pour avoir accès à la nouvelle formule 13, consultez le site qui suit :

<http://www.qnb.ca/0062/PDF-regs/83-130.pdf>